

Aberdeen Car Park

Electronic Ballot Arrangement for Allocating Quarterly Parking Tickets (October 2021 to December 2021)

Please be informed that the allocation of Quarterly Parking Tickets (October 2021 to December 2021) are as follows:

Vehicle Type	No. of Application	Ballot Arrangement
Private Car / Van	<i>Exceeding quota</i>	<i>Required</i>
Motorcycle	<i>Exceeding quota</i>	<i>Required</i>
Taxi	<i>Exceeding quota</i>	<i>Required</i>

The allocation of Private Car/Van, Motorcycle and Taxi Quarterly Parking Tickets by electronic ballot will be held on 16th September 2021 (Thursday) at Lecture Theatre, 4/F, Hong Kong Visual Arts Centre, 7A Kennedy Road, Central. The following public transport services may reach the venue:

Bus (Drop-off at Kennedy Heights, Kennedy Road)	Green Minibus
12 (Robinson Road bound)	1A (Hong Kong Station – MacDonnell Road (Circular))
12A (MacDonnell Road bound)	9 (Central (Exchange Square – Bowen Road (Circular))
23 (Pokfield Road bound)	28 (Upper Baguio Villa - Causeway Bay (Sun Wui Road))
40 (Wah Fu (North) bound)	
103 (Pokfield Road bound)	

The ballot will be conducted at 4:30 – 4:50 pm. In view of the latest developments of COVID-19, members of the public who would like to sit in and watch the process of ballot draw are required to put on their own surgical masks and scan the “LeaveHomeSafe” QR code or register their names, contact number and the date and time of the visit before entering the venue. The maximum number of sit-in members allowed in the venue is 30.

The successful applicants of respective vehicle types are required to purchase the quarterly parking tickets between 17th and 22nd September 2021 at the carpark shroff. Any applicant who fails to purchase the quarterly parking ticket during the specified period will be regarded as giving up his/her right.

香港仔停車場

泊車季票申請的電子抽籤安排 (2021年10月至2021年12月)

茲通告，2021年10月至12月之泊車季票申請結果如下：

車輛類別	申請數目	季票抽籤安排
私家車 / 客貨車	超逾配額	需進行
電單車	超逾配額	需進行
的士	超逾配額	需進行

私家車/客貨車、電單車及的士泊車季票申請之電子抽籤將於2021年9月16日(星期四)在中區堅尼地道7A號香港視覺藝術中心4樓演講廳進行。市民可以使用下列的公共交通路線前往抽籤場地：

巴士 (於堅尼地道堅麗閣巴士站落車)	專線小巴
12 (羅便臣道方向) 12A (麥當勞道方向) 23 (蒲飛路方向) 40 (華富(北)方向) 103 (蒲飛路方向)	1A (香港站 - 麥當勞道 (循環線)) 9 (中環(交易廣場) - 寶雲道 (循環線)) 28 (上碧瑤灣 - 銅鑼灣(新會道))

抽籤將於下午四時三十分至四時五十分舉行。因應2019冠狀病毒病的疫情發展，有意列席並觀看抽籤過程的市民，必須佩戴自備的外科口罩，並利用手機掃描「安心出行」二維碼，或登記姓名、聯絡電話及到訪的日期和時間。抽籤場地最多可供三十名列席的市民入座。

各車輛類別的成功申請人須於2021年9月17日至22日到停車場繳費處購買泊車季票。如申請人沒有在上述指定期間購買季票，將被視作自動放棄購買季票。